

消防處  
消防安全總區  
社區應急準備課  
香港新界馬鞍山  
鞍山里一號  
馬鞍山辦公大樓



Fire Services Department  
Fire Safety Command,  
Community Emergency Preparedness Division,  
Ma On Shan Office Building,  
1 On Shan Lane, Ma On Shan,  
N.T., Hong Kong



## 「愛心校園心肺復甦法訓練計劃」 參加表格

### Application Form for Cardiopulmonary Resuscitation (CPR) Training Programme in Campus



學校名稱 Name of school	
學校地址 School Address	
聯絡人姓名 Name of contact person	
聯絡人電話及手提電話 Contact phone No and mobile No	Phone : Mobile :
聯絡人電郵地址 Contact E-mail address	
傳真號碼 Fax No.	
申請人數 (最少 10 人) No. of participants (at least 10 person)	
申請上課日期及時間 Time and Date of course	日期及時間 : Time and Date :
	次選日期及時間 : Fall back time and date :
申請流程 Application procedure	
1. 填妥申請表格。 2. 將填妥後的申請表格及參與學生的名單電郵至 <a href="mailto:ao_achq@hkfsd.gov.hk">ao_achq@hkfsd.gov.hk</a> 或傳真至 2197 3690 3. 如有任何查詢，可致電 2197 3600	

#### 備註 Remarks:

(甲) 申請人提供的資料將只用於本處負責人員處理參加此課程申請及有關行政的用途。

(A) The information provided will only be used by staff of this department for the processing of course application and other related administration work purposes.

(乙) 申請人有權按照《個人資料私隱條例》所規定，要求查閱或改正填報於本表格內的個人資料。這些要求可以書面送交消防處消防安全總區香港新界馬鞍山鞍山里一號馬鞍山辦公大樓(社區應急準備課)個人私隱主任收。

(B) You have the right to request access to or correction of personal data provided on this form in accordance with the provisions of the Personal Data (Privacy) Ordinance. Such requests may be made in writing to the Personal Data Privacy Officer at Ma On Shan Office Building, 1 On Shan Lane, Ma On Shan, N.T., Hong Kong (Community Emergency Preparedness Division, Fire Safety Command).

CEPD/CPRC (Rev. 10/2018)